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Beste sportvrienden, 
 
Ik wil dit stukje beginnen door even iets recht te zetten na het overlijden van de heer De Jong 
die zich vroeger jaren ingezet heeft voor DKOD. 
De indruk ontstond dat het bestuur hier niets mee gedaan heeft, maar dat is niet juist, 
natuurlijk hebben wij naar de familie van ons laten horen. 
Toch is het fijn om reacties van onze leden te krijgen en wij zullen in een volgende 
vergadering bespreken wanneer één van onze oud-leden komt te overlijden hoe wij in de 
toekomst hiermee om moeten gaan. 
Het verdient zeker de aandacht, deze mensen hebben DKOD gemaakt voor wat het nu is. 
 
Tot mijn spijt moet het bestuur weer afscheid nemen in de komende tijd van twee 
bestuursleden, die menen te moeten stoppen om heel begrijpelijke redenen, maar we 
moeten dus weer op zoek. 
Het bestuur bestaat straks uit 4 personen en dat zijn er dus eigenlijk 3 te weinig! 
Op wie kunnen wij nog een beroep doen? 
Help ons en kom met suggesties! 
Voor de komende weken veel sportplezier! 
 
Rien Hooijer 
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Het 1e en 2e hebben  zaterdag met de nieuwe kunststof korf en bijbehorende palen kunnen 
spelen. Dit materiaal is o.a. het resultaat van de actie Renkum schoon en diverse 
mensen/bedrijven hebben een nieuwe kunststofkorf gesponsord. Dit najaar is het 
midweekteam weer zonder puntverlies kampioen geworden. Ook het C1 en de E2 mogen 
zich kampioen noemen. Het 1e en 2e hebben hun laatste veldwedstrijd gewonnen en kunnen 
zich nu gaan voorbereiden op de zaalcompetitie. 
 
De afgelopen maand heeft voor het bestuur in het teken gestaan van de voorbereiding op de 
ledenvergadering van maandag 31 oktober. Het maken en verzamelen van jaarverslagen 
voor de ledenvergadering hebben de nodige tijd gekost. Aan de agenda zijn de presentatie 
van het Oranje spoor en een peiling over de TC en toekomst Rijnkom toegevoegd.  
 
De toekomst van de Rijnkom is nog steeds een punt van aandacht. De politiek is verdeeld 
over de beste plaats van de Sport in Renkum. Gemeentebelangen is met een onderzoek 
bezig om de Rijnkom, zwembad en tennisvereniging Bakkershaag naar het sportpark 
Wilhelmina te verplaatsen. Ze raadplegen vele betrokken partijen en ook DKOD zal moeten 
gaan nadenken over wat we eventueel met andere verenigingen willen en kunnen. 
 
Agenda ledenvergadering: 

Datum: maandag 31 oktober 2005 aanvang 20.00 uur in de Berk 
 

1. Opening en mededelingen 
2. Notulen ledenvergadering 1 juni 2005 
3. Jaarverslag secretaris 
4. Jaarverslag penningmeester seizoen 2004-2005 
5. verslag kascommissie. 

 (Dick Hoegen, Hans Jansen en Nicole Trefflich) 
6. bestuursverkiezing: 

aftredend en niet herkiesbaar: Rita van de Kamp 
aftredend per 31 december 2005: Bernard van den Berg (niet herkiesbaar) 
Aftredend en herkiesbaar: Erik Boelens 
 
Het bestuur zoekt nog nieuwe mensen voor het bestuur voor de kantinecommissie, 
activiteitencommissie, PR en ledenwerving. Wie durft? 
Nieuwe kandidaat bestuursleden kunnen zich aanmelden bij het bestuur 
 

7. verslagen van diverse commissies 
-  Ledenadministratie 
-  Kantinecommissie 
-  Activiteitencommissie 
-  Technische commissie 
 

8. - Presentatie technisch beleidsplan (Oranje Spoor) 
- Peiling functioneren TC 
- Peiling toekomst Rijnkom 
 

9. rondvraag en sluiting 
 
 
Erik Boelens 
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Notulen ledenvergadering DKOD 1 juni 2005 
 
Aanwezig 50 leden 
 
Opening en mededelingen 
Rien Hooijer opent om 19.40 uur de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 
De actie Renkum schoon wordt verplaatst van zaterdag 18 juni naar vrijdag 17 juni 
Het bestuur heeft voor aanvang van de ledenvergadering een brief van Joop van Huenen 
gekregen waarin hij meedeelt na 20 jaar te willen stoppen met de ledenadministratie per 1 
juli.  
Na afloop van de vergadering, geeft Joop te kennen op zijn besluit terug te komen en toch 
weer door wil gaan met de ledenadministratie. 
 
Notulen ledenvergadering 10 november 2004 
De notulen van 10 november 2004 worden zonder aan of opmerkingen goedgekeurd. 
 
Begroting 2005-2006 
Betty heeft met ondersteuning van het bestuur de begroting voor het nieuwe seizoen 
opgesteld. Ze heeft ook een toelichting van deze begroting gemaakt. 
We denken het komende seizoen door ledenwerving meer nieuwe leden te krijgen en 
daardoor meer aan contributie te ontvangen. De omzet van de kantine is goed door de vele 
goed bezochte trainingsavonden en andere activiteiten. De opbrengsten uit sponsoring 
hopen we te kunnen vergroten door het activeren van de sponsorcommissie. 
Het komende seizoen mogen we op de nieuwe kunststof korf gaan spelen en diverse 
mensen willen een korf sponsoren. Mede door deze sponsors en de opbrengst van de actie 
Renkum schoon is het mogelijk om voor het nieuwe seizoen korven en palen te bestellen. 
De schuld aan de gemeente wordt kleiner, maar blijft toch nog steeds te groot 
Vanuit de ledenvergadering wordt gevraagd om een splitsing van het bedrag van trainers en 
medische begeleiding. Om praktische redenen kan het bestuur dit verzoek niet inwilligen. 
 
Kascommissie 
Tijdens de ledenvergadering van 10 nov 2004 waren er geen leden die zitting wilden nemen 
in de kascommissie en is deze verkiezing naar de voorjaarsvergadering verschoven. 
Tijdens deze vergadering melden Dick Hoegen, Hans Jansen en Nicole Trefflich zich aan 
voor deze commissie. Zij zullen in het najaar de jaarafrekening gaan controleren. 
 
Jaap Haalboom trofee 
Dick Hoegen heeft de vorige keer de Jaap Haalboom trofee gewonnen en is er nu om deze 
prijs aan een ander DKOD lid uit te reiken. Hoewel Dick de laatste jaren weinig bij DKOD 
aanwezig is wist hij vorig jaar al aan wie dit jaar de Jaap Haalboom trofee moest krijgen. 
Dick heeft een oude foto gevonden van de winnares in actie op het korfbalveld en reikt 
daarop de Jaap Haalboom trofee uit aan Kathinke Vedder omdat zij er altijd op de 
achtergrond is. 
Dick noemt deze trofee wel een oeuvreprijs voor het werk van Kathinke. 
 
Toekomst DKOD 
Michiel Hupkes neemt namens de TC de leiding van de vergadering over.  
Namens de TC zijn Arianne Bon, Daniëlle Busch, Ferry Roozeboom en Michiel Hupkes bezig 
met het opstellen van een technisch beleidsplan. Zij krijgen ondersteuning van Wilco 
Goosens 
De Tc wil graag van de aanwezige leden weten hoe het in de toekomst verder moet met 
DKOD en heeft hiervoor 5 stellingen op papiergezet. Hier kan dan met het maken van het 
beleidsplan rekening mee worden gehouden 
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Notulen ledenvergadering DKOD 1 juni 2005 
 
1. DKOD KIEST VOOR TOPSPORT 
Bij deze stelling ontstaat een discussie over: Wat is topsport? Hoofdklasse is de top bij 
korfbal maar is korfbal op andere niveaus geen topsport? 
Hoofdklasse is alleen haalbaar met het halen van spelers uit het land en daarvoor moet je 
een vereniging met goede accommodatie en een goede financiële basis hebben. 
De leden willen met de bestaande middelen van DKOD zo hoog mogelijk spelen, maar dit 
mag dus niet ten koste van alles gaan. 
Bij topsport worden ook eisen aan de accommodatie gesteld. Kunstgras en eigen verlichting 
zijn hierbij wenselijk. Van een eigen sporthal kunnen wij alleen maar dromen 
 
2. ELKE TRAINER MAG ZELF BEPALEN WAT HIJ OF ZIJ DOET  
De leden zijn hier bijna allemaal tegen.  
De vereniging moet de lijnen uitzetten en hierbij trainers bij zoeken (zal moeilijk zijn) 
De training mag niet voor elk team anders zijn maar op elkaar moeten aansluiten (rode 
draad) 
De trainer bepaalt nu vaak zelf de oefeningen en de opstellingen. Zij moeten wel overleggen 
met de TC. Het is belangrijk om een goede sfeer te behouden 
 
3. NEVENACTIVITEITEN KOSTEN ALLEMAAL VEEL TIJD EN GELD, DAAROM DIENT 
ELK LID BINNEN DE CLUB EEN TAAK TE VERVULLEN 
De taken binnen DKOD worden nu door een te kleine groep mensen gedaan. De leden 
vinden het moeilijk om mensen te verplichten om b.v. bardienst of zaalwacht te laten doen 
 
4. EEN GEZOND DKOD HEEFT 200 SPELENDE LEDEN  
Het krijgen van veel meer spelende leden vraagt om veel inspanning van de vereniging. 
We zullen zeer actief moeten gaan werven en ook meer vrijwilligers zoals trainers/coaches 
en scheidsrechters moeten vinden. Ook zullen we dan problemen krijgen met de 
trainingstijden op het veld en in de zaal. Als we meer leden hebben dan zullen we grotere 
teams krijgen en zijn we bij ziekte/blessures makkelijker in staat om de teams aan te vullen. 
Bij meer leden is zal het ook makkelijker om mensen voor bestuur en commissies te vinden 
 
5. EEN ESSENTIELE TAAK VAN HET BESTUUR IS VEILIGHEID EN GEZONDHEID 
Het bestuur is verantwoordelijk voor alle zaken binnen de vereniging. Veiligheid en 
gezondheid is hier ook een onderdeel van. Dit betekent niet dat de leden zelf hun 
verantwoording hiervoor hoeven te nemen.  
 
De TC is bezig met een Technisch beleidsplan . Berry vraagt of er meetpunten zijn in het 
beleidsplan zijn opgenomen en vraagt ook te voorkomen dat het plan in de kast belandt. 
 
Rondvraag 
Mark van Ballegoijen vindt dat er slecht met het materiaal wordt omgegaan en hij biedt zich 
aan als beheerder voor het materiaal. 
Wilco Goosens oppert het idee om taken in kleine stukken te hakken zodat we makkelijker 
nieuwe mensen voor een bepaalde tak kunnen krijgen. 
Bernard vraagt of er mensen een partytent en een picknicktafel hebben voor de pupillendag. 
Daniëlle Busch komt met het voorstel om een jeugdraad in te stellen. 
Het bestuur/Tc zal dit voor de volgende vergadering proberen te realiseren. 
 
Namens het bestuur 
Erik Boelens 
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Bankrekening 
 
Toen ik mijn mail vandaag opende had ik 24 mailtjes van diverse DKOD-ers 
Dat zette me aan het denken. Ieder mailtje dat ik krijg kost de verzender waarschijnlijk 
gemiddeld 15 minuten(nadenken uitwerken, schrijven) dat betekent 6 uur werk. En dat elke 
dag, want zo is het wel ongeveer. 
Wat een tijd, wat een werk stoppen al die mensen in de club. Ik vraag me wel eens af 
waarom al die mensen dat doen, wat drijft ze? 
 
Laatst las ik iets over een zogenaamde emotionele bankrekening. De schrijver bedoelde 
daarmee een rekening waarvan je energie kunt halen om ergens in te stoppen. Anderen 
storten op jouw rekening, door iets aardigs voor je te doen. 
De theorie is dat die bankrekening eigenlijk net zo functioneert als een gewone 
bankrekening, als hij leeg is sta je rood en moet je rente betalen. Een rood staande 
emotionele bankrekening betekent dat iemand zich bijvoorbeeld snel ergert, kortaf is of er 
zelfs helemaal mee ophoudt. 
 
Kijkend naar al die mensen die iets bij ons clubje doen (bestuurders, leiders, trainers 
scheidsrechters, kantine-, sponsor-, activiteiten-, kamp-, materialen-, en 
oudpapiercommissies, ledenadministratie, onderhoudsgroep clubgebouw en al die anderen 
die ik ongetwijfeld nog vergeten ben) vraag ik me wel eens af hoe die het voor elkaar krijgen 
om hun emotionele bankrekening gezond te houden 
En, hoe weet ik dat ze hun eigen emotionele bankrekening niet aan het plunderen zijn. 
 
Kijkend naar mezelf merk ik dat ik mijn rekeningsaldo de goede kant op gaat als ik op 
zaterdag iedereen weer lekker aan het korfballen zie. 
Deze week kreeg ik een extra storting toen duidelijk werd dat Daniëlle de Vries het 
wedstrijdsecretariaat senioren op zich wilde nemen, Daniëlle Busch de technische zaken 
voor de Jeugd, en Peter van Ballegoijen ons elke maand wil helpen door mee te denken als 
technisch adviseur.  
 
De Ledenvergadering kan ook zo’n moment zijn: als er veel leden zijn; iedereen mee wil 
denken over hoe we als TC de zaken nog beter aan kunnen pakken; wat we moeten doen 
met de discussie rond de Rijnkom. 
En er misschien nog mensen zijn die in het bestuur willen (zegt mijn emotionele adviseur me 
met een zacht stemmetje). 
 
Het veldseizoen zit erop, er zijn successen (Midwekers, C1 en E2 kampioen en de andere 
teams draaien goed tot zeer goed mee). We gaan de zaal in. Laten we met zijn allen goed 
voor ieders emotionele bankrekening zorgen; ik heb liever 24 mailtjes van 10 verschillende 
mensen dan van één persoon die dan ongetwijfeld een echt groot emotioneel tekort heeft. 
 
Michiel Hupkes 
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Van de TC. 
 
De eerste helft van het veldseizoen zit erop en we gaan weer de zaal in. Droog, warm, geen 
wind, regen of sneeuw. Hopelijk levert dit kampioenen op want op het veld is het gelukt de 
C1, het E2 en het 4e zijn kampioen. GEFELICITEERD!!!! 
Hieronder staan de trainingstijden voor het zaalseizoen. Het heeft weer het nodige denkwerk 
en hoofdbrekens gekost voordat het programma dusdanig rond was dat iedereen er “vrede” 
mee heeft. 
Het ene team kan niet op dinsdag want dan is de helft van de spelers ergens anders druk 
mee en het andere team kan niet op woensdag want dan moeten er een paar naar 
blokfluitles of naar gym of  wat dan ook. 
Al deze activiteiten maken het goed samenstellen van een trainingsschema erg moeilijk 
omdat we maar beperkte uren in de zaal terecht kunnen en dus binnen deze uren moeten 
trainen. 
Er zijn dus teams die een beetje water bij de wijn hebben moeten doen en b.v. maar 1 keer 
trainen i.p.v. de 2 keer die ze op het veld trainen of 1 uur trainen i.p.v. 1 ½ uur  zoals op het 
veld. 
Maar, het is gelukt, alle teams hebben trainingstijd. Toch zou het prettig zijn als er met 
andere activiteiten naast het korfbal rekening gehouden kan worden met de trainingstijden, 
wij proberen zoveel mogelijk rekening te houden met deze activiteiten maar tijdens het 
zaalseizoen is dit erg moeilijk. 
 
Wij wensen iedereen een goed en sportief zaalseizoen. 
 
 

TRAININGSSCHEMA ZAALSEIZOEN 2005-2006   LET OP M.I.V. DINSDAG 25 OKT. 
          

  RIJNKOM BRAM STREEFLANDWEG 
          
DINSDAG  18.00 - 19.00 UUR A3 + C1 17.15 - 18.15 UUR E1 
  19.00 - 20.30 UUR A1 + A2 18.15 - 19.15 UUR D1 
  20.30 - 22.00 UUR SELECTIE     
          
          
WOENSDAG 19.00 - 20.00 UUR B1 18.00 - 19.00 UUR F1 
  20.00 - 21.00 UUR 3e + 4e     
          
          
DONDERDAG 17.30 - 18.30 UUR C1 17.15 - 18.15 UUR E2 
  18.30 - 19.30 UUR A1 + A2     
  19.30 - 21.00 UUR SELECTIE     
          
          

LET OP!! OP DEZE DAGEN ZIJN AANGEPASTE TIJDEN 
          
1 NOV. 18.00 - 19.00 UUR A3 + C1     
15 NOV. 19.00 - 20.00 UUR A1 + A2     
22 NOV. 20.00 - 23.00 UUR SELECTIE 1/2 HAL     
13 DEC.         
17 JAN.         
31 JAN.         
14 FEBR.         
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Van de Activiteiten- en Kantinecommissie 
 
Vanmorgen (23-10) heb ik voor de laatste keer de 
kantine met een dubbel gevoel op slot gedraaid. 
Met de ac hebben we weer een leuke activiteit 
gehad. Nadat de piraten de schatkist hadden 
gevonden, kon het feest beginnen op het mooi 
gebouwde piratenschip. Daarna was er de 
filmmarathon tot de volgende ochtend negen uur. 
Met z’n allen hebben we maar weinig geslapen, 
maar de jongste van het stel hielden het vol om 
niet te gaan slapen terwijl de meeste toch nog 
even hun ogen hebben dicht gedaan. 
 
Ik kan terug kijken op 5 fantastische jaren bij DKOD. Eerst alleen bij de ac en later kwam 
daar de kc bij. We hebben een hoop gelachen en lol gehad maar er is ook wel eens een 
traan gevloeid. Mijn gevoel zei nu dat ik moest stoppen want als je het ergens niet mee eens 
bent en je kan het niet veranderen moet je er voor zorgen dat energie die je ergens instopt 
geen negatieve energie wordt. 
 
De kc en ac kan trots zijn op het geen wat bereikt is. Een kantine die goed draait en de 
opkomst bij de activiteiten is grandioos, iedere keer zijn ze weer even enthousiast. 
Ik heb het al die jaren met heel veel plezier gedaan en ik wens DKOD nog veel korfbalplezier 
toe. 
 
En dan nog even dit, de kc en ac is nog steeds op zoek naar een voorzitter en het zou mooi 
zijn als iemand (of twee personen) dit van mij willen over nemen. Je komt bij beide in een 
leuke en hard werkende commissie. Spreek rustig een commissielid of iemand van het 
bestuur aan want we hebben je hard nodig.  
 
Rita 
 
 
 
 

Volgende activiteit in november: 
 

 
 

Zodra het zaalprogramma bekend is wordt 
Datum en tijd bekend gemaakt via posters en mail. 

 
 

 
 

LEGE CARTRIDGES EN MOBIELE TELEFOONS KUNNEN WORDEN INGELEVERD IN 
EEN DOOS DIE OP DE ZATERDAGEN BIJ DE WEDSTRIJDTAFEL IN DE RIJNKOM 

STAAT. 
MEER INFO VOLGT IN DE VOLGENDE TEMPO! 
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Sponsorloop en Grote Clubactie 
 
Geld uitgeven is voor veel mensen geen enkel probleem zo ook niet voor mij. Maar om geld 
te verdienen kost wat meer moeite. Zo niet bij DKOD-ers. 

De opbrengst van de sponsorloop is € 1.111,40  
Een super bedrag!!!  
Hoewel mensen bij name noemen altijd lastig is, want stel dat ik iemand vergeet, wil ik deze 
keer een paar namen toch even noemen. Allereerst noem ik burgemeester Bruinooge die het 
startsein gaf voor deze loop en spontaan ook nog 2 rondjes mee rende waardoor € 35,00 
werd opgehaald bij het aanwezige publiek. Dan was Janny er van de Mac Donalds Arnhem 
die iedereen die dat wilde van schmink voorzag en die de limonade meebracht en dan als 
laatste maar zeker niet de minst belangrijke Naomi van Gent. 
Zij heeft het hoogste bedrag bij elkaar gelopen voor DKOD. 
Naomi geweldig bedankt je krijgt van ons een boekenbon 
zodat je een blijvende herinnering aan deze prestatie kunt 
kopen. Maar natuurlijk geldt onze dank voor iedereen die heeft 
bijgedragen aan deze sponsorloop of met lopen of met het 
geven van geld voor deze prestatie. 
ALLEMAAL HEEL ERG BEDANKT  
Gelijk na de sponsorloop deden wij als vereniging alweer een 
beroep op ieders goedgeefsheid. De loten voor de Grote 
Clubaktie moesten weer verkocht worden. Velen zijn weer 
enthousiast op pad gegaan en hebben weer veel loten voor de 
vereniging verkocht. Niels Mulder heeft voor DKOD de 
meeste loten verkocht en krijgt van ons ook een boekenbon. 
Ondertussen heeft iedereen zijn/haar loten ontvangen en 
begint het geld weer binnen te druppelen. Willen jullie het geld 
van de verkochte loten en de loten die eventueel niet kunnen 
worden verkocht zo snel mogelijk bij mij inleveren? 
Mijn adres Patrimoniumweg 13  Heelsum (witte huis) de enveloppe graag in de brievenbus in 
de voordeur!! 
 
Betty Jochems 
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VERJAARDAGEN 
 

   
Karel Hoegen    02-11 
Erik Boelens    04-11 
Naomi van Gent    04-11 
Nina Staal     04-11 
Irene van Dijk    05-11 
Niels Mulder    05-11 
Arianne Bon    12-11 
Jos Beekhuizen    15-11 
Karlijn Houx    16-11 
Timo Staal     18-11 
Nicole Trefflich    18-11 
Oosten van de Vegte   21-11 
Susanne van Silfhout   21-11 
Rianne Hooijer    27-11 
Rita van de Kamp   27-11 
Tjeerd Bon     29-11 

 

 
Vorige maand is er helaas een foutje geslopen in de 

verjaardagskalender; op 17 oktober was niet Erik, maar                    
HANNEKE BOELENS jarig!!  

 
 
Nieuwe leden: 
 
Marscha Bongers 
Luuk Blaauw 
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Zaterdag 22 oktober de Berk was veranderd in een piratenschip, en werd in beslag genomen 
door een heleboel jeugdige piraten die wel van een feestje hielden. 
Maar voordat het feest kon los barsten moest er wel eerst naar de verborgen schat gezocht 
worden. Dus de stoere piraten pakten de schatkaart en begonnen hevig te puzzelen. Ze 
moesten een rekensom oplossen en het antwoord daarvan was het aantal stappen dat ze 
verder moesten zetten. Maar daarmee hadden ze de schat nog niet gevonden. Deze was 
goed in het bos verstopt en het was nog best veel moeite om deze met al die piraten te 
vinden aangezien die een aardig stukje onder de grond lag. Na wat enkele minuten zonder 
resultaat hoorde iedereen dan toch ineens gejuich en: ”We hebben de schat”!!  
 Deze werd terug op het schip open gebroken en aan de dj overhandigd die daarna meteen 
de muziek inzette. Alle piraten sprongen al dansend over het schip heen en weer een echt 
piraten feest was losgebarsten. 
Hoop jullie allemaal weer op de volgende activiteit te zien. Tot dan! 
 
Namens de activiteitencommissie  
 
Jaap 
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Uit de Hoog en Laag van 19 oktober 

Jeugd heeft de toekomst 

HEELSUM - Het jeugdteam C1 van DKOD is zaterdag 
kampioen geworden. De korfballertjes waren niet te 
stoppen in deze kampioenswedstrijd en met 9-3 werd 
tegenstander DVO uit Bennekom verslagen. Na de 
wedstrijd was er taart en frisdrank voor het team. De 
trainers werden getrakteerd op een slagroomhoed. 

Op de vraag ‘Hoe voelt het om kampioen te zijn?’ van 
Michiel Hupkes, voorzitter van de technische 
commissie, waren antwoorden die varieerden van 
‘Goed , ‘cool’ en ‘lollig’ tot ‘fantastisch’ en “toppie”.  

De woorden AHOY en Toekomst kwamen van de 
trotse trainers Coen Hooijer en Peter van Ballegoijen.  

 
 

GEBOORTE!! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Met ingang van deze Tempo een bericht van de geboorte van:  
 

 Onder de Paal met……. 
Lars zal elke Tempo iemand van DKOD interviewen. Deze keer Evert, kijk en lees het 
zelf!  

 
 De Balpen is voor…….. 

Wilco Goossens zal in de volgende Tempo de aftrap doen van deze rubriek..zie 
elders in deze Tempo! 

 
 Korfbal allerlei 

Lars is niet te stoppen en schrijft een stuk voor “Korfbal allerlei”. 
 

 Teamverslagen…. 
De F1 heeft nu ook een verslag gemaakt! 

 
Heb je ideeën, wil je ook iets schrijven? Dat kan! Je kunt het opsturen naar Annet: 

5.berg@hetnet.nl 
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Onder de paal met: 
 

Evert Houtriet 
 
Volledige naam: Evert Houtriet 
 
Leeftijd: 30 
 
Functie binnen DKOD: trainer/ coach DKOD 1.  
 
Lievelingseten en lievelingsdrinken: als het maar vlees is een frisdrankje en op zijn tijd 
een biertje. 1-tje maar. 
 
Favoriete film en muziek: actie films (Steven Segal), Hollandse muziek en jaren tachtig 
muziek. 
 
Noem je top 5 favorieten bezigheden: korfbal, hond, voetbal, genieten van vrije tijd en 
niet te vergeten Marieke natuurlijk. 
 
Favorieten korfballer en korfbalster: Erik Wolsink in de tijd met Bram van de Zee bij 
OA en Mireille Fortuin  
 
Knapste korfballer en korfbalster: geen keuze en onbelangrijk mits ze maar goed zijn en 
voldoen aan de eisen van een trainer/ coach. Maar Mady Tims staat wel in de top 1 bij de 
dames. 
 
Wat vind je er nou van dat Mady Tims in de playboy poseert: zou niet mijn keuze zijn 
maar ik heb ook niet zo’n lichaam als zij. Maar wel een goede manier als je er zo uit ziet 
om een zakcentje te verdienen. Het helpt voor mijn gevoel niet om korfbal te promoten. 
 
Heb je een voorkeur, het veld of de zaal en waarom: Zaal is aantrekkelijker dan veld 
vanwege de snelheid van het spel. Maar een club als DKOD en vele andere clubs kunnen 
niet zonder veld en eigen kantine voor de club inkomsten. Tevens hebben wij het zeer 
gezellig in onze eigen kantine knusse kantine. 
 
Heb je hiervoor nog ergens anders gecoacht: DVO B1 en VADA 3 (af en toe een 
wedstrijd) verder nooit over nagedacht. Het kwam pas in beeld door de vele blessures 
die ik heb gehad en daardoor het niet meer mogelijk zijn om op het hoogste niveau te 
korfballen. 
 
Heb je hiervoor nog ergens anders gekorfbald: SSS van jeugd tot en met SSS 1 bij 
VADA 1 en DVO 1. 
 



Tempo november 2005 
 

14

Wat vind je van de het nieuwe korfbal: 
(daarmee bedoel ik de kunststof korf en korfbal league) 
 
Korfbal league kan ik geen mening over geven, eerst kijken hoe het eerste seizoen 
hiervan uitpakt. Wel mooi dat er meer op TV wordt uitgezonden en ook langere 
wedstrijd beelden. De kunststof korf zal enorm wennen zijn omdat het spel er op 
aangepast moet worden. Verdedigend zal er veel meer terug gezakt worden op schoten 
van buiten af omdat de bal verder van de korf afstuiterd. Hierdoor zal het rebound duel 
niet verdwijnen maar veel moeilijker worden met positie innemen. Het zal niet meer het 
korfbal spelletje zijn zoals er de laatste jaren is gespeeld. Het 1 tegen 1 verdedigen van 
ploegen zal er volgens mij niet beter op worden bij de korfballers, maar wel zullen zien. 
 
Lars bedankt voor de vragen en succes voor de volgende persoon. 
 
Groeten  
 
Evert  
 
 

 
 

De Balpen is voor….. 
 
 

 Onder deze naam komt er vanaf december een nieuwe rubriek in de Tempo! 
 Het is de bedoeling dat iemand een stukje schrijft over DKOD, zichzelf, of over 

politiek, nieuwsfeiten…kortom de persoon die schrijft mag zelf invullen waar het over 
gaat!! 

 Aan het einde van het stuk geeft die persoon de Balpen door aan een ander voor de 
volgende Tempo. 

 
Als eerste wil ik hierbij vragen of Wilco (Goossens…voor diegene die denken..wie?)  
de eerste Balpen oppakt.  
 
Hoe ik daarop kom? Afgelopen dinsdag liep ik met een speelster van de A1 terug van 
de training en zij vroeg wat Wilco eigenlijk met DKOD te maken heeft of heeft gehad.  
Nu zullen de ouderen (….) onder ons dat zeker weten.  
Dus Wilco: succes met het schrijven en ik ben benieuwd wie er in deze 
rubriek allemaal gaat komen! 
 
      
 
Daniëlle (B) 
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KORFBAL ALLERLEI 
 
TEAMSPORT 

 
Elke zaterdag wordt er wel gekorfbald 
Deze wedstrijden worden gewonnen of verloren door de spelers 
Niet door de individuele actie, maar door de prestatie van een 
team. 
Je wint een wedstrijd met je team en je 
verliest je wedstrijd als een team. 
Korfbal is een spel van centimeters. 
Want in ieder spel is de ruimte voor 
fouten zo klein. 

Een halve stap te vroeg of te laat en je bent geklopt. 
Een halve seconde te vroeg of te laat en je redt het net niet. 
Deze centimeters zijn overal. Ze zijn in iedere helft, iedere minuut, 
iedere seconde. In een team vecht je voor die centimeters. 
In een team scheur je iedereen aan stukken voor die centimeter. 
Want als wij al deze centimeters optellen maakt dat het verschil 
tussen winnen en verliezen. In ieder gevecht wint degene die alles 
wil geven voor die centimeter.  
En alleen red je het niet.Je moet degene naast je in zijn ogen kijken en dan zie je iemand die 
samen met jou voor die centimeters wil vechten. Omdat hij weet dat als het erop aan komt, jij 
hetzelfde voor hem wil doen.  
En dat is een team. 
 
Lars 
 
 
 
 
 
Wij presenteren u…de F1! 
 
Er werd aan ons gevraagd of wij een stukje wilden schrijven, 
natuurlijk maar hoe schrijven wij nou iets leuks over ons team? 
Thirsa en Dian wilden ons wel helpen. 
Wij zijn dit jaar de F1, en we zijn nu met zijn zevenen namelijk: 
Nienke, Kim, Dian, Thirsa, Daphne, Stefan en Christian. 
  
We zijn nu dus ook elke week wedstrijden gaan spelen en in die 
wedstrijden hebben we ook al gescoord☺. We zijn wel met veel, maar 
daardoor kunnen we steeds doorwisselen.  
 
Op trainen gaat het ook steeds beter, want het is meestal een kippenhok. 
Maar de gezelligheid overheerst. Ook hebben we er nog steeds lol in. 
 
We zijn al heel hard aan het trainen voor als we weer in de zaal zitten. Want we willen nu 
ook eens aanvallen in de wedstrijd. We zien wat er van komt in de zaal! 
 
Ook hebben we Dian en Thirsa deze vraag gesteld:‘Wat zijn nou de leukste, grappigste, 
mooiste momenten bij korfbal’. Daaruit kwam dit: 
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Dian: De wedstrijden zijn het leukst, vooral toen Daphne de eerste keer scoorde. Op trainen 
doe ik graag ziekenhuistikkertje. We leren ook goed korfballen bij Marielle en Nathalie. Maar 
Nathalie is strenger dan Marielle. Maar Marielle is ook wel eens streng. Toch zijn ze ook wel 
lief. In de zaal wil ik winnen!. 
 
Thirsa: Het leukste vind ik trainen en wedstrijden korfballen. En met trainen op de korf 
schieten. Met de wedstrijden wil ik winnen. Bij Marielle en Nathalie leren we goed luisteren. 
Je moet altijd wel goed opletten wat je moet doen, en het leukst is als Marielle en Nathalie 
mee rennen met het rondje om het veld. 
 
We hopen maar op een leuk zaal seizoen! We vinden jullie al super gegroeid in de 
wedstrijden en hou dat maar vol☺ 
 
Jullie trainsters, 
Marielle en Nathalie 
 
 
(Leuk detail wat ze ook even moesten melden, we zijn ook al op de teamfoto geweest). 
 
 
 

Uitnodiging aan alle leden van DKOD 
 

DKOD en de Gelderse Sport Federatie organiseren 30 november 2005 een 
Clinic over: 

 
Het 1-1 Duel 

 
 
De Clinic staat onder leiding van Kees Vlietstra, assistent bondscoach en Michiel 
Gerritsen, topspeler Nederlands team en speler van Nic/Expertus. 
 
Na de demonstratie kan men zelf deelnemen. 
 
De Clinic is een must voor alle trainers die verder willen met hun team en streven naar het 
hoogst haalbare! 
 
Na de Clinic zal er een discussie/sportcafé zijn met bekende kopstukken uit de 
korfbalwereld en de politiek met als thema: 
 
Rol en toekomst van de sport en het korfbal in het bijzonder korfbal, zelfredzaamheid 
of met overheidssteun 
 
 
Lokatie: Sportcentrum de Rijnkom, Hogenkampseweg 45, Renkum. 
 
Tijd: 19.00 uur start Clinic (sporthal) , 21.00 uur discussie/sportcafé (toneelzaal). 
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Het A2, dat bestaat uit: 
4 heren: Rico, Roy, Ricardo en Derk-Jan 
5 dames: Diana, Michelle, Debbie, Sandra en Nathalie 
  
Heeft een trainer en coach om trots op te zijn!! Zijn naam 
is Jaap Jochems. 
Dankzij zijn " intelligentie" op korfbal gebied, en inzet 
voor dit team, hebben we het aardig ver geschopt!! We 
spelen nu 2e klasse!! 
Maar ook door de spelers in het team zijn we zover 
gekomen, want uiteindelijk kwam het toch op ons neer 
toen we in het veld stonden, en dankzij de aanwijzingen 
van de coach, hebben we ons aardig gered. 
 
In dit afgelopen seizoen heeft de A2 ook tegenslagen gekend. 
- Verliezen!!!  ( dit kenden we eigenlijk bijna niet in andere klassen, en verliezen hoort bij het    
spel, alleen is en kan het een tegenslag zijn!!! ). 
- Blessures. 
- Onderling liep het nog wel eens stroef. 
 
Maar ook hiervoor kunnen oplossingen worden verzonnen. Bijvoorbeeld: 
- Een teamgesprek houden, waardoor alles of bijna alles weer helder word voor elkaar. 
- Het verliezen kunnen we misschien tegen gaan, door nog meer moed en steun  
te geven aan elkaar en de koppies omhoog blijven houden, ook als we achter staan!! 
- Maar wat betreft de blessures kunnen we er niks, of weinig aan doen! 
Soms helpt de wonderkoffer van Danielle, maar soms is er ook meer nodig dan die  
ene koffer!! 
 
Het is lullig voor diegene die een blessure heeft, maar er zit ook een plus puntje aan! 
Zo heeft de A2 weer tijdelijk een teammanager! Namelijk Sandra Janssen, maar er zijn al 2 
mensen haar voor geweest! Dat waren Diana en Rico. Als San het net zo goed doet als 
Diaan, ( waar we ons geen zorgen over hoeven te maken ) dan hebben we een top 
teammanager!!! 
Ik wil niet zeggen dat Rico niet goed was hoor, maar hij wilde er nog wel eens een zooitje 
van maken! SORRY Rico!  
Natuurlijk heeft de A2 ook positieven berichten!! 
 
- De mensen die blessures hebben/hadden, zijn al weer zo ver hersteld dat ze weer lekker 
een potje korfbal kunnen spelen. 
- Dat we er als een echt team er voor gaan. 
- We veel lol hebben, en als er iets is we bij elkaar terecht kunnen, waardoor dit team een 
hechte band vormt. 
 
Het veldseizoen is afgelopen en we kijken met veel plezier terug op de lol en gezelligheid die 
we samen hebben gehad. Vanaf 25 oktober gaan we weer trainen in de zaal, en we gaan vol 
moed de zaal in!! Vooral met zo'n goede trainer / coach, en we hopen dat je dat nog lang  
blijft en wilt zijn!! Natuurlijk moeten we de mensen die reserve hebben gezeten, en waarvan  
sommige hebben meegedaan, niet vergeten, want ook dankzij hun lukt het toch weer om een 
goede prestatie neer te zetten. 
 
Jaap, spelers / speelsters van de A2, reserves, ouders die hebben gereden of andere die 
ons hebben gesteund vanaf de lijn. 
 
BEDANKT!!!!!!!!!!!!!!!!! 
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Rooster oud papier:      
         
Hierbij voor de aankomende maanden het rooster voor het oud papier.    
Kun je niet, ruil dan met iemand en geef het tijdig aan mij door.    
Op vrijdag beginnen we om 18.00 uur in Doorwerth en op zaterdag om 10.00 uur in Heveadorp. 
         
Telefoon Peter van Ballegoijen: 0317-314568 of 06-53881850    
         
Wijk     Datum   Personen    
Doorwerth   vrijdag 28 oktober Harke Cleveringa    
      Wim van Kranen    
      Jos Beekhuizen    
          Erik Boelens    
Heveadorp  zaterdag 29 oktober Jan Westerhof    
      Rene Peelen    
Doorwerth   vrijdag 25 november Peter van Ballegoijen    
      Mark van Ballegoijen    
      Martin Hooijer    
          Coen Hooijer    
Heveadorp  zaterdag 26 november Jan Westerhof    
      Arie van Ballegoijen    
Doorwerth   Vrijdag 30 December Harke Cleveringa    
      Stefan Hartkorn    
      Hans Jansen    
          Ben de Hond    
Heveadorp  Zaterdag 31 December Jan Westerhof    
      Wim van Kranen    
Doorwerth   vrijdag 27 januari Peter van Ballegoijen    
      Eric Lam    
      Willem Lijftogt    
          Andre Meijer    
Heveadorp   zaterdag 28 januari Jan Westerhof    
          Albert Jan v/d Vegte    
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Standen t/m 22-10          
KNKV 2C GESPEELD WINST GELIJK VERLIES PUNTEN VOOR TEGEN SALDO  

1 Viking 1 8 6 0 2 12 126 100 26  
2 Exakwa 1 8 5 1 2 11 121 107 14  
3 DKOD 1 8 4 2 2 10 117 107 10  
4 HKC 1 8 3 2 3 8 130 121 9  

4 
Juventa / 
Notuleerland 1 8 3 2 3 8 105 116 -11  

6 Ermelo 1 8 1 4 3 6 119 130 -11  
6 Nova 1 8 3 0 5 6 115 133 -18  
8 TOP 1 8 1 1 6 3 102 121 -19  

RERSERVEKLASSE 2A          
1 Exakwa 2 8 7 0 1 14 117 69 48  
2 DVO 4 7 6 0 1 12 92 70 22  
3 DKOD 2 8 4 1 3 9 77 75 2  
4 Sparta 2 8 3 1 4 7 95 93 2  

4 
Juventa / 
Notuleerland 2 8 3 1 4 7 71 76 -5  

6 Blauw Zwart 2 7 2 0 5 4 56 91 -35  

7 Elburg 2 8 2 0 6 4 87 93 -6  

8 TOP 2 6 1 1 4 3 52 80 -28  
RERSERVEKLASSE 4C            

1 Spirit 3 7 6 1 0 13 91 47 44  
2 Woudenberg 3 7 6 0 1 12 105 76 29  
3 DVO 7 7 4 1 2 9 69 72 -3  
4 Rheko 3 7 2 1 4 5 85 84 1  
4 Olympus ’58 3 7 2 1 4 5 67 98 -31  
6 DKOD 3 7 0 3 4 3 67 84 -17  
7 ODIK 4 6 0 1 5 1 48 71 -23  

MW ZAAL KLASSE A          
1 DKOD MW1 5 5 0 0 10 69 44 25  

2 
OA / Olympia 
Reizen MW1 5 3 0 2 6 61 48 13  

2 DVO MW1 5 3 0 2 6 58 45 13  
2 SkunK MW1 5 3 0 2 6 55 50 5  

5 
Reehorst ’45 
MW1 5 1 0 4 2 28 55 -27  

6 SEV MW1 5 0 0 5 0 33 62 -29  
KLASSE 2D          

1 SKF A3 8 8 0 0 16 91 49 42  

2 Juko / Minerva A1 8 6 1 1 13 79 50 29  
3 DKOD A1 8 5 0 3 10 94 54 40  
3 Noviomagum A1 8 5 0 3 10 73 63 10  
5 Zwaluwen A1 8 3 0 5 6 49 73 -24  
6 Viking A2 8 2 1 5 5 64 75 -11  
7 Keizer Karel A1 8 2 0 6 4 65 103 -38  
8 SSS A1 8 0 0 8 0 40 88 -48  
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KLASSE 2E GESPEELD WINST GELIJK VERLIES PUNTEN VOOR TEGEN SALDO  
1 Viking A1 7 7 0 0 14 96 38 58  
2 RDZ A1 7 6 0 1 12 115 46 69  
3 Regio ’72 A1 7 5 0 2 10 58 63 -5  
4 DKOD A2 6 2 0 4 4 52 57 -5  

5 
Steeds Hooger 
A1 7 2 0 5 4 51 60 -9  

5 KVZ A2 7 2 0 5 4 39 94 -55  
7 DVO A3 7 0 0 7 0 36 89 -53  

KLASSE 5E          
1 Viking A4 6 5 0 1 10 44 32 12  
2 DKOD A3 6 4 1 1 9 61 36 25  
3 SKF A7 6 1 2 3 4 36 36 0  
4 Duko AM2 6 0 1 5 1 27 64 -37  

KLASSE 4H          
1 SKF B4 6 5 1 0 11 41 23 18  
2 DVO B4 6 4 1 1 9 29 26 3  
3 DKOD B1 6 2 0 4 4 34 37 -3  
4 Spirit B2 6 0 0 6 0 25 43 -18  

KLASSE 2C          
1 DKOD C1 6 4 2 0 10 32 17 15  
2 SSS C1 6 3 1 2 7 27 30 -3  
3 DVO C3 6 3 0 3 6 30 26 4  
4 Duko C2 6 0 1 5 1 19 35 -16  

KLASSE 2J          
1 SSS D1 6 5 0 1 10 38 22 16  
2 Reehorst ’45 D1 6 4 0 2 8 35 24 11  
3 DKOD D1 6 3 0 3 6 27 30 -3  
4 DVO D4 6 0 0 6 0 17 41 -24  

KLASSE 8-3L          
1 Vada 1925 E1 6 6 0 0 12 30 8 22  
2 DKOD E1 6 4 1 1 9 23 4 19  
3 Wesstar E1 6 3 2 1 8 12 6 6  
4 Duko E1 6 3 1 2 7 17 9 8  
5 SSS E2 6 2 0 4 4 6 13 -7  

6 
OA / Olympia 
Reizen E2 6 1 0 5 2 8 22 -14  

7 Reehorst ’45 E3 6 0 0 6 0 1 35 -34  
KLASSE 4-3L          

1 DKOD E2 6 4 1 1 9 21 14 7  
2 DVO E4 6 3 0 3 6 11 17 -6  

3 
KCD / 
Colors@Home E1 6 2 1 3 5 16 12 4  

4 Vada 1925 E2 6 1 2 3 4 13 18 -5  
KLASSE 4-3L          

1 SSS F1 6 6 0 0 12 46 3 43  
2 DVO F2 6 3 0 3 6 10 6 4  
2 Vada 1925 F1 6 3 0 3 6 10 20 -10  
4 DKOD F1 6 0 0 6 0 2 39 -37  

Het definitieve wedstrijdschema voor de zaal is helaas nog niet bekend! 


